
Protokół Nr …/2021 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Zdrowia, 

Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej, Turystyki, Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich 

z dnia 22 listopada 2021 r. 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonych list obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021– 2036 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2021 roku 

3) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gołdapi  

4) zmieniająca uchwałę w sprawie diet oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Gminy 

Gołdap 

5) uchylenia uchwały w sprawie realizacji działań wskazanych w Indywidualnych Planach Poprawy 

Dostępności po zakończeniu projektu "Dostępna szkoła - innowacyjne rozwiązania w kreowaniu 

przyjaznej przestrzeni edukacyjnej z uwzględnieniem potrzeb uczniów oraz otoczenia" 

6) przekazania Gminie Olecko zadania publicznego w zakresie nauczania religii 

7) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego w Gołdapi między ulicami: Stadionową i Ustronie 

8) przystąpienia do sporządzenia  zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego kwartału 

miasta Gołdap położonego nad jeziorem Gołdap, ograniczonego: linią brzegową jeziora Gołdap, prawym 

brzegiem rzeki Gołdapy, południową granicą działki nr 1898/8, północną granicą działki nr 386, 

zachodnią granicą działek oznaczonych nr  geodezyjnymi: 280/2, 280/1, 3280 (nieczynne torowisko), 

północno - zachodnią granicą działki nr 1970/1, południową granicą działki nr 1985 do linii brzegowej 

jeziora Gołdap 

4. Zapoznanie się z informacją o realizacji zadań oświatowych w Gminie Gołdap 

5. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich Pani Janina Pietrewicz. 

Powitała członków komisji, pracowników Urzędu i przybyłych gości. 

 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła porządek posiedzenia.  

 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski zgłosił wniosek o zmianę porządku posiedzenia poprzez 

wprowadzenie w pkt 3 podpunktu 9) projektu uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów 

pielęgnacyjnych drzewa uznanego za pomnik przyrody.  

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie zgłoszony wniosek o zmianę 

porządku posiedzenia poprzez wprowadzenie w pkt 3 podpunktu 9) projektu uchwały w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych drzewa uznanego za pomnik przyrody. 

 W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły zaproponowany wniosek: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 4 za 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

Członek Komisji Pan Wojciech Hołdyński zgłosił wniosek o zmianę porządku posiedzenie poprzez zmianę 

punktu 4 na stanowisko w sprawie podziękowania za obronę wschodniej granicy Rzeczpospolitej Polskiej i tym 

samym przesunięcie kolejnych punktów. 

 



Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie zgłoszony wniosek o zmianę 

porządku posiedzenie poprzez zmianę punktu 4 na stanowisko w sprawie podziękowania za obronę wschodniej 

granicy Rzeczpospolitej Polskiej i tym samym przesunięcie kolejnych punktów. 

 W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły zaproponowany wniosek: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 4 za 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

Do pkt 3 

1) i 2) 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekty uchwał w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021– 2036 oraz wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap 

w 2021 roku. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że w przedkładanym projekcie uchwały proponuje się:  

w rozdziale 60016"Drogi publiczne gminne" na wniosek Kierownika Wydziału WIK zwiększa się plan 

dochodów o kwotę 5.525,31 zł w związku z uzyskaniem odszkodowania za uszkodzone mienie – studnia przy 

drodze ( ul. Olecka w Gołdapi). W rozdziale 70005„Gospodarka gruntami i nieruchomościami” na wniosek 

Kierownika Wydziału WIK zwiększa się plan dochodów o kwotę 196.334,92 zł w związku: - 196.289,92 zł – 

umowa wzajemnego świadczenia pomiędzy Gminą Gołdap a Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji 

Wodnej w Gołdapi dotyczącej eksploatacji obiektów, urządzeń i sieci wchodzących w skład infrastruktury 

wodno-kanalizacyjnej wybudowanej przez Gminę ( umowa wzajemnego świadczenia z marca 2015 roku); - 

45,00 zł – środki za możliwość wykupu miejsc do wykonywania działalności handlowej na terenach gminnych. 

W rozdziale 75801 "Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego" zwiększa się 

plan dochodów o kwotę 60.830,00 zł na podstawie informacji Ministra Finansów z przeznaczeniem  

na finansowanie zajęć wspomagających uczniów w opanowaniu i utrwalaniu wiadomości i umiejętności  

z wybranych obowiązkowych zajęć edukacyjnych z zakresu kształcenia ogólnego oraz z zajęć języka mniejszości 

etnicznej i języka regionalnego. W rozdziale 75802 "Uzupełnienie subwencji dla jednostek samorządu 

terytorialnego" zwiększa się plan dochodów o kwotę 2.130.860,00 zł na podstawie informacji Ministra Finansów. 

Środki zostały przyznane na podstawie zmiany ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego: - 

37.663,00 zł –w 2021 r. środki rezerwy subwencji ogólnej, o której mowa w art. 36 ust. 4 pkt 1 ustawy  

o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, zostały przeznaczone m.in. dla gmin, w których dochody 

podatkowe za rok 2020, powiększone o część wyrównawczą i część równoważącą subwencji ogólnej ustalone 

na 2021 r. i pomniejszone o wpłaty ustalone na 2021 r., w przeliczeniu na jednego mieszkańca, są niższe od 90% 

średnich dochodów wszystkich gmin z tych samych tytułów, w przeliczeniu na jednego mieszkańca kraju. Kwota 

przypadająca dla gmin spełniających powyższy warunek została rozdzielona proporcjonalnie do udziału kwoty 

stanowiącej wyrównanie do 90% średnich dochodów w łącznej kwocie tego wyrównania dla gmin spełniających 

warunek uzyskania środków z rezerwy subwencji; - 2.093.197,00 zł - na podstawie art. 8 ustawy z dnia  

14 października 2021 r. o zmianie ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego oraz niektórych 

innych ustaw (Dz.U. z 2021 r. poz. 1927) z tytułu uzupełnienia subwencji ogólnej w 2021 r. Środki  

są przeznaczone na realizację wydatków jst w 2022 roku. W rozdziale 90015 „Oświetlenie ulic, placów i dróg” 

na wniosek Kierownika Wydziału WIK zwiększa się plan dochodów o kwotę 4.613,86 zł – dochód za zwroty 

wydatków poniesionych za energię elektryczną przez GDDKiA oraz prowadzoną działalność na Planu 

Zwycięstwa w Gołdapi. W rozdziale 90095 „Pozostała działalność” na wniosek Kierownika Wydziału WIK 

zwiększa się plan dochodów o kwotę 3.862,30 zł – dochód z toalet publicznych zlokalizowanych przy Placu 

Zwycięstwa oraz Promenady Zdrojowe. W rozdziale 60018 „Działalność Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg” 

na wniosek Kierownika Wydziału WIK zwiększa się plan dochodów o kwotę 98.395,50 zł – w związku  

z realizacją zadania inwestycyjnego „Przebudowa ulicy Polnej” zwiększa się wysokość środków zewnętrznych 

z przeznaczeniem na realizację tego zadania RFRD. Tym samym zmienia się to zadanie inwestycyjne na zadanie 

wieloletnie, z realizacją w roku 2021 oraz w 2022 roku. Środki z RFRD 590.370,50 zł ,środki gminne  

w wysokości 543.580,34 zł. Plan dochodów zwiększa się per saldo o kwotę 2.500.421,89 zł. ZMIANY  

W PLANIE WYDATKÓW W rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne” , w rozdziale 70005 "Gospodarka 

odpadami komunalnymi" w rozdziale 90015 "Oświetlenie ulic, placów i dróg" oraz w rozdziale 90095 "Pozostała 

działalność", na wniosek Kierownika Wydziału WIK dokonuje się zwiększenia w planie wydatków: - 5.525,31 

zł – pokrycie kosztów naprawy uszkodzonej infrastruktury drogowej (studnia, znaki drogowe – dotyczy 

zwiększenia w planie dochodów); - 45,00 zł – usługi związane z pokryciem bieżącej działalności ( dotyczy 



zwiększenia w planie dochodów); - 4.613,86 zł – środki na pokrycie kosztów energii elektrycznej ( dotyczy 

zwiększenia w planie dochodów); - 3.862,30 zł – środki na pokrycie bieżącej działalności szaletów miejskich  

(dotyczy zwiększenia w planie dochodów). Dodatkowo w rozdziale 70005 "Gospodarka odpadami 

komunalnymi"- zwiększa się plan wydatków o kwotę 196.289,92 zł – umowa wzajemnego świadczenia 

pomiędzy Gminą Gołdap a Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji Wodnej w Gołdapi dotyczącej 

eksploatacji obiektów, urządzeń i sieci wchodzących w skład infrastruktury wodno-kanalizacyjnej wybudowanej 

przez Gminę ( umowa wzajemnego świadczenia z marca 2015 roku), oraz dokonuje się przesunięcia między  

§§ o kwotę 600,00 zł dostosowując plan do klasyfikacji budżetowej. W rozdziale 60016 „Drogi publiczne 

gminne” , w rozdziale 70005 "Gospodarka odpadami komunalnymi" w rozdziale 75095 "Pozostała działalność" 

oraz w rozdziale 90095 "Pozostała działalność", w rozdziale 90003 „Oczyszczanie miasta i wsi”, w rozdziale 

92109 „Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby” na wniosek Kierownika Wydziału WIK dokonuje się 

przesunięć między rozdziałami i §§ dostosowując plan do rzeczywistych potrzeb jednostek pomocniczych: 

Sołectwo Juchnajcie ( 800,00 zł), Sołectwo Babki ( 11.394,74 zł) oraz do realizacji potrzeb w działalności 

bieżącej rozdziału 90003 „Oczyszczanie miasta i wsi”. W rozdziale w rozdziale 92109 „Domy i ośrodki kultury, 

świetlice i kluby” na wniosek Dyrektora Domu Kultury w Gołdapi zwiększa się plan dotacji o kwotę 61.000,00 

zł jako wkład własny do realizacji przedsięwzięcia realizowanego w ramach Projektów Operacyjnych Polskiego 

Instytutu Sztuki Filmowej „Rozwój kin 2021”. Przedsięwzięcie obejmuje m.in. zakup i instalację ekranu 

kinowego, zestaw kotar z materiału 

akustycznego, systemu wystawienniczego, 2 wyświetlacze led do prezentacji repertuaru kina, laptop  

do sterowania projektami filmowymi, klimatyzator oraz meble. Wartość inwestycji 121.754,00 zł netto w tym 

dofinansowanie 60.754,00 zł. W rozdziale 60018 „Działalność Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg” na wniosek 

Kierownika Wydziału WIK zwiększa się plan dochodów o kwotę 98.395,50 zł i tym samy zmniejsza  

się wysokość środków własnych gminy przeznaczonych w roku bieżącym na realizację tego zadania – w związku 

z realizacją zadania inwestycyjnego „Przebudowa ulicy Polnej” zwiększa się wysokość środków zewnętrznych 

z przeznaczeniem na realizację tego zadania RFRD. Tym samym zmienia się to zadanie inwestycyjne na zadanie 

wieloletnie, z realizacją w roku 2021 oraz w 2022 roku. Środki z RFRD 590.370,50 zł ,środki gminne  

w wysokości 543.580,34 zł. Dodatkowo zwiększa się środki własne w wysokości 43.000,00 zł na zadaniach 

inwestycyjnych: - „Rozbudowa przejść dla pieszych przy rondzie Kombatantów RP i Byłych Więźniów 

Politycznych w Gołdapi poprzez wykonanie oświetlenia oraz antypoślizgowych stref oczekiwań” ( wartość 

inwestycji łącznie 93.587,00 zł, 51.669,60 zł środki z RFRDL); - „ „Rozbudowa przejść dla pieszych przy 

skrzyżowaniu z ul. Słoneczną i ul. Żeromskiego w Gołdapi poprzez wykonanie oświetlenia oraz 

antypoślizgowych stref oczekiwań” ( wartość inwestycji łącznie 31.367,00 zł, 13.893,60 zł środki z RFRDL);  

W rozdziale 80101 „Szkoły podstawowe” zwiększa się plan wydatków o kwotę 60.830,00 zł na podstawie 

informacji Ministra Finansów z przeznaczeniem na finansowanie zajęć wspomagających uczniów w opanowaniu 

i utrwalaniu wiadomości i umiejętności z wybranych obowiązkowych zajęć edukacyjnych z zakresu kształcenia 

ogólnego oraz z zajęć języka mniejszości etnicznej i języka regionalnego 9 Szkoła Podstawowa Nr 1 w Gołdapi 

– 10.080,00 zł, Szkoła Podstawowa Nr 2 w Gołdapi – 4.200,00 zł, Szkoła Podstawowa Nr 3 w Gołdapi – 

16.380,00 zł, Szkoła Podstawowa Nr 5 w Gołdapi – 7.070,00 zł, Szkoła Podstawowa w Pogorzeli – 5.250,00 zł, 

Szkoła Podstawowa w Grabowie – 7.350,00 zł, Szkoła Podstawowa w Boćwince – 5.250,00 zł, Szkoła 

Podstawowa w Galwieciach – 5.250,00 zł. W rozdziale 80101 „Szkoły podstawowe” , w rozdziale 80104 

"Przedszkola" oraz w rozdziale 85401 „Świetlice szkolne”, na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 5  

w Gołdapi oraz Dyrektora Przedszkola Samorządowego Nr 1 w Gołdapi dokonuje się przesunięć między 

rozdziałami i §§ dostosowując plan do rzeczywistych potrzeb jednostki: m.in. wynagrodzenie nauczycieli 

wypłata wynagrodzeń w związku z długotrwałą nieobecnością pracowników. Plan wydatków zwiększa się per 

saldo o kwotę 421,89 zł. ZMIANY W PLANIE PRZYCHODÓW: Zmniejsza się o kwote 2.500.000,00 zł plan 

przychodów - emisja obligacji w 2021 roku. Plan dochodów zwiększa się o kwotę 2.500.421,89 zł i po zmianach 

wynosi 118.694.270,79 zł. Plan wydatków zwiększa się o kwotę 421,89 zł i po zmianach wynosi 127.544.436,90 

zł. Deficyt budżetu zmniejsza się o kwotę 2.500.000,00 zł i po zmianach wynosi 8.850.166,11 zł. Przychody 

budżetu zmniejsza się o kwotę 2.500.000,00 i po zmianach wynoszą 12.322.014,11 zł. Rozchody budżetu 

wynoszą 3.471.848,00 zł 

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021– 2036. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 4 za 



- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2021 roku. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 4 za 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

3) 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Gołdapi.  

 

 Kierownik Wydziału WA Pani Róża Popławska powiedziała, że rozporządzenie Rady Ministrów z dnia  

25 października 2021 r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych przewiduje burmistrzowi  

w gminie powyżej 15 tys. do 100 tys. mieszkańców  maksymalny poziom wynagrodzenia zasadniczego – 

10 430,00 zł oraz maksymalny poziom dodatku funkcyjnego – 3 450,00 zł.   

 

 Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz po przeprowadzonych dyskusjach powiedziała,  

że w przedłożonym projekcie uchwały proponuje się minimalny poziom tj. 14.435,20 zł (płaca zasadnicza -  

8 344,00 zł, dodatek funkcyjny - 2 760,00 zł, dodatek specjalny - 3 331,20 zł). 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich Pan Marian Chmielewski opuścił spotkanie. 

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca 

uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej, ustalenia jej stawki, zarządzenia poboru w drodze inkasa, 

określenia terminów płatności i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za, 1 przeciw 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 2 za, 2 przeciw 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – brak kworum 

 

4) 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

diet oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Gminy Gołdap. 

  

 Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz powiedziała, że na mocy rozporządzenia z dnia  

27 października 2021 r. Rada Ministrów określiła, maksymalną wysokość diet przysługujących radnemu w ciągu 

miesiąca, uwzględniając liczbę mieszkańców gminy. Maksymalna wysokość diety radnego w Gminie Gołdap 

wynosi obecnie 3.220,86 zł (poprzednio 2013,10 zł). Z przepisów ustawy o samorządzie gminnym (art. 25 ust. 

8) oraz z rozporządzenia wykonawczego wynika, że przy ustalaniu wysokości diet radnych gminy, rada ma 

obowiązek wzięcia pod uwagę, zarówno liczbę mieszkańców danej gminy, a także funkcje pełnionych przez 

radnego, które związane są z nakładem jego pracy, przy sprawowanej funkcji.  

Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich Pan Marian Chmielewski dołączył do spotkania. 

 

 Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz po przeprowadzonej dyskusji przedstawiła wysokość diety, 

na podstawie wskaźników w stosunku do kwoty bazowej: przewodniczący Rady – 1,80; wiceprzewodniczący 

Rady –  1,20; przewodniczący stałej komisji Rady – 1,0; zastępcy przewodniczącego stałej komisji Rady – 0,75; 

pozostali radni – 0,64. 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca 

uchwałę w sprawie diet oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Gminy Gołdap. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za, 1 przeciw 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  



- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 2 za, 2 przeciw 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

5) 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały 

w sprawie realizacji działań wskazanych w Indywidualnych Planach Poprawy Dostępności po zakończeniu 

projektu "Dostępna szkoła - innowacyjne rozwiązania w kreowaniu przyjaznej przestrzeni edukacyjnej  

z uwzględnieniem potrzeb uczniów oraz otoczenia". 

 

 Pełnomocnik ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani Aneta Milczarek powiedziała, że Przewidywana wartość 

projektu przewidziana do prawidłowej realizacji na dzień podpisania umowy o dofinansowanie: Całkowita 

wartość: 2 629 565,00 zł Dofinansowanie: 1 305 000,00 zł, Wkład własny: 1 324 565,00 zł, w tym pozyskane 

środki PFRON na 2021 rok: 125 861,06 zł. Wysokość środków budżetu gminy niezbędnych do realizacji projektu 

w latach 2021-2023 to: 1 198 703,94 zł. Realizacja projektu została przewidziana na 19 miesięcy w okresie  

od 1 grudnia 2021 roku do 30 czerwca 2023 roku. Gmina Gołdap będzie zobowiązana do utrzymania trwałości 

projektu przez 5 lat od jego zakończenia. W związku z szacowanym wzrostem całkowitej wartości projektu  

od momentu aplikowania do podpisania umowy o 873 360,38 zł, w tym zmniejszeniem kwoty dofinansowania  

o 195 000,00 zł oraz wzrostem wysokości wkładu własnego gminy o 1 068 360,38 zł, proponuje się uchylenie 

podjętej uchwały z dnia 31 sierpnia 2021 roku, co będzie wiązało się z odstąpieniem od podpisania umowy  

o dofinansowanie i realizacji projektu na opisanych warunkach.  

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt w sprawie  uchwały 

uchylenia uchwały w sprawie realizacji działań wskazanych w Indywidualnych Planach Poprawy Dostępności 

po zakończeniu projektu "Dostępna szkoła - innowacyjne rozwiązania w kreowaniu przyjaznej przestrzeni 

edukacyjnej z uwzględnieniem potrzeb uczniów oraz otoczenia". 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za, 1 przeciw 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 2 za, 2 przeciw 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 2 za, 1 przeciw 

 

6) 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie przekazania Gminie 

Olecko zadania publicznego w zakresie nauczania religii. 

 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska powiedziała, że na życzenie rodziców Gmina Olecko 

organizuje naukę religii Kościoła Bożego w Chrystusie w pozaszkolnym punkcie katechetycznym w Olecku.  

Na zajęcia będzie uczęszczało 2 uczniów Szkoły Podstawowej Nr  5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi, dlatego 

Gmina Olecko wystąpiła z prośbą do Gminy Gołdap o zawarcie stosownego porozumienia określającego 

szczegółowe zasady prowadzenia i finansowania oraz rozliczania kosztów prowadzenia zajęć. Szacowany koszt 

nauki religii Kościoła Bożego w Chrystusie, jaki Gmina Gołdap będzie musiała ponieść w roku szkolnym 

2021/2022 to 4 564,05 zł. W świetle powyższych przepisów podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie 

Olecko zadania publicznego w zakresie nauki religii Kościoła Bożego w Chrystusie jest zasadne. 

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przekazania Gminie Olecko zadania publicznego w zakresie nauczania religii 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 4 za 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

7) 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w Gołdapi między 

ulicami: Stadionową i Ustronie. 

 



 Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że zgodnie z art. 14 ust.5 ustawy z dnia  

27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym Burmistrz Gołdapi przeprowadził analizę 

dotyczącą zasadności przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

terenów nad rzeką Gołdapą między ulicami: Stadionową i Ustronie. stopnia zgodności przewidywanych 

rozwiązań z ustaleniami Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta i Gminy 

Gołdap, zatwierdzone Uchwałą nr IX/63/2015 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 3 lipca 2015 roku. Zgodnie  

z art. 14 ust. 5 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, Burmistrz 

Miasta Gołdapi wykonał analizę zasadności przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla przedmiotowego obszaru w Gołdapi i stopnia zgodności przewidywanych 

rozwiązań tego planu z ustaleniami Studium. Analiza wykazała, że sporządzenie planu, poprzez określenie granic 

terenów o różnym przeznaczeniu i różnych zasadach zagospodarowania oraz zasad kształtowania ładu 

przestrzennego i zabudowy, będzie służyło uporządkowaniu struktury przestrzennej omawianego obszaru.  

W związku z powyższym podjęcie uchwały uważa się za uzasadnione. 

 

 Członek Komisji Pan Zbigniew Mieruński zapytał, czy nie można zrobić przekształcenia na większym 

obszarze. 

 Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska odpowiedziała, że obszar jest wyznaczony na podstawie 

prośby wnioskodawcy, który chce na tym terenie budować budynki wielorodzinne. Na dużą część terenu byłego 

tartaku wnioskodawca otrzymał decyzję o budowie zabudowy jednorodzinnej. Ustalenie ukierunkowania  

na pozostałe tereny może  być narzuceniem zapisów w miejscowym planie dla znajdujących się tam właścicieli 

działek prywatnych.  

 Członek Komisji Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że jako miasto uzdrowiskowe powinno się „narzucać” 

koncepcje/ proponowanie wyglądu zagospodarowania terenu.  

 Członek Komisji Pan Józef Wawrzyn powiedział, że przedstawione założenie jest dobre gdyby właścicielem 

pozostałych działek była gmina.  

 Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska odpowiedziała, że zgadza się radnym Zbigniewem 

Mieruńskim w tym, że to gmina decyduje o przeznaczeniu danego terenu ale trzeba się liczyć również  

z właścicielami prywatnych działek na danym obszarze. Znajdujące się tam tereny kolejowe objęte  

są zastrzeżeniami co do ich przeznaczenia.  

 

 Członek Komisji Pan Zbigniew Mieruński złożył wniosek o zmianę obszaru planowania na tereny pomiędzy 

ul. Stadionową, obszarem kolejowym, rzeką Gołdapą oraz zalewem. 

 Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie wniosek o zmianę obszaru 

planowania na tereny pomiędzy ul. Stadionową, obszarem kolejowym, rzeką Gołdapą oraz zalewem. 

W głosowaniu jawnym Komisje nie przyjęły wniosku: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 1 za, 3 przeciw 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 1 za, 3 przeciw, 2 

wstrzymujące się  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 1 za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący się 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 2 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

 Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego  

w Gołdapi między ulicami: Stadionową i Ustronie. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 3 za, 1 wstrzymujący się 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 3 za, 1 wstrzymujący się 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

8) 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia  

|do sporządzenia  zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego kwartału miasta Gołdap 

położonego nad jeziorem Gołdap, ograniczonego: linią brzegową jeziora Gołdap, prawym brzegiem rzeki 

Gołdapy, południową granicą działki nr 1898/8, północną granicą działki nr 386, zachodnią granicą działek 

oznaczonych nr  geodezyjnymi: 280/2, 280/1, 3280 (nieczynne torowisko), północno - zachodnią granicą działki 

nr 1970/1, południową granicą działki nr 1985 do linii brzegowej jeziora Gołdap. 



 

 Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że zgodnie z art. 14 ust.5 ustawy z dnia  

27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym Burmistrz Gołdapi przeprowadził  analizę 

dotyczącą: zasadności przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego kwartału miasta Gołdap położonego nad jeziorem Gołdap, ograniczonego: linią brzegową jeziora 

Gołdap, prawym brzegiem rzeki Gołdapy, południową granicą działki nr 1898/8, północną granicą działki nr 386, 

zachodnią granicą działek oznaczonych nr  geodezyjnymi: 280/2, 280/1, 3280 (nieczynne torowisko), północno 

-zachodnią granicą działki nr 1970/1, południową granicą działki nr 1985 do linii brzegowej jeziora Gołdap, 

zatwierdzonego  uchwałą NR VII/44/2015 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 29 kwietnia 2015 roku stopnia 

zgodności przewidywanych rozwiązań z ustaleniami Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Miasta i Gminy Gołdap, zatwierdzone Uchwałą nr IX/63/2015 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 

3 lipca 2015 roku. Analiza wykazała, że sporządzenie planu, poprzez określenie granic terenów o różnym 

przeznaczeniu i różnych zasadach zagospodarowania oraz zasad kształtowania ładu przestrzennego i zabudowy, 

będzie służyło uporządkowaniu struktury przestrzennej omawianego obszaru. Jednocześnie należy zauważyć, że 

od dnia uchwalenia przedmiotowego planu t.j. od 29 kwietnia 2015 roku, wielokrotnie zmieniały się przepisy  

ustawy z dnia 28 lipca 2005r o lecznictwie uzdrowiskowym uzdrowiskach i obszarach ochronny uzdrowiskowej 

oraz gminach uzdrowiskowych  /t.j. Dz.U. 2021 poz. 1301/ w związki z czym należy dostosować ustalenia planu 

do  zawartych w niej przepisów. Uległ zmianie również przebieg granicy strefy A ochrony uzdrowiskowej 

określony w Statucie uzdrowiska Gołdap /Uchwała Nr XXXVI/237/2013 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 29 

maja 2013 r. /ze zmianami/ w związku z tym zmianę tę należy uwzględnić w opracowywanym projekcie zmiany 

mpzp. 

 

 Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia  zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego kwartału miasta 

Gołdap położonego nad jeziorem Gołdap, ograniczonego: linią brzegową jeziora Gołdap, prawym brzegiem rzeki 

Gołdapy, południową granicą działki nr 1898/8, północną granicą działki nr 386, zachodnią granicą działek 

oznaczonych nr  geodezyjnymi: 280/2, 280/1, 3280 (nieczynne torowisko), północno - zachodnią granicą działki 

nr 1970/1, południową granicą działki nr 1985 do linii brzegowej jeziora Gołdap. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 4 za 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

 

 

9) 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych drzewa uznanego za pomnik przyrody. 

 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski powiedział, że w listopadzie 2021 r. została 

przeprowadzona przez firmę Gałązka Małgorzata Anna Hortus Architektura Zieleni i Środowisko ekspertyza 

dendrologiczna drzew gatunku jarząb szwedzki rosnących w parku miejskim przy ul. Kościuszki w Gołdapi 

ustanowionych pomnikami przyrody. Ekspertyza potwierdziła konieczność poprawy stanu fitosanitarnego drzew 

oraz zapewnienie bezpieczeństwa ludzi i mienia poprzez przeprowadzenie zabiegów pielęgnacyjnych 

określonych w projekcie uchwały. Zgłosił poprawkę w tytule uchwały z „drzewa” na „drzew”.  

 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych drzew uznanego za pomnik przyrody 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 4 za 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

Do pkt 4 



Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz przedstawiła projekt stanowiska Rady Miejskiej w sprawie 

podziękowania za obronę wschodniej granicy Rzeczpospolitej Polskiej. 

 

Członek Komisji Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że stanowisko jest wyrazem wdzięczności, szacunku 

oraz wsparcia Straży Granicznej, Wojska Polskiego, Policji oraz Wojsk Obrony Terytorialnej, w tym 

mieszkańcom Gminy Gołdap służących w tych formacjach oraz jednostkom tych służb znajdujących się  

na terenie naszego Miasta, za obronę granicy naszego państwa z Białorusią Radni Rady Miejskiej w Gołdapi 

wyrażają wdzięczność i wyrazy głębokiego szacunku Straży Granicznej, Wojsku Polskiemu, Policji oraz 

Wojskom Obrony Terytorialnej, w tym mieszkańcom Gminy Gołdap służących w tych formacjach oraz 

jednostkom tych służb znajdujących się na terenie naszego Miasta, za obronę wschodniej granicy Rzeczpospolitej 

Polskiej.  

   

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz poddała pod głosowanie projekt stanowiska w sprawie 

podziękowania za obronę wschodniej granicy Rzeczpospolitej Polskiej. 

W głosowaniu jawnym Komisje zaopiniowały projekt uchwały: 

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 4 za 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – 6 za  

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki – 4 za 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich – 3 za 

 

Do pkt 5 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska przedstawiła informację o realizacji zadań oświatowych  

w Gminie Gołdap. 

 

Do pkt 6 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w dniu dzisiejszym złoży skargę na burmistrza za używanie 

samochodu służbowego burmistrza w celach prywatnych. 

Przewodnicząca Komisji Pani Janina Pietrewicz podziękowała kierownikowi wydziału WIK  

za zamieszczenie komunikatu w sprawie zimowego utrzymania dróg. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, żeby na kolejnej sesji burmistrz przedłożył informację na temat 

aktualnej sytuacji budowy Zakładu Przyrodoleczniczego.  

Członek Komisji Pan Wojciech Hołdyński  podziękował za naprawę drogi na ul. Wileńskiej.  

Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich Pan Marian Chmielewski zwrócił się  

o dowiezienie wywrotki żwiru do Osowa.  

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

   Protokołowała: Katarzyna Krusznis          Przewodnicząca Komisji 

                      /-/ Zofia Syperek 


